

# Dagsorden til møde i gymnastikudvalget

tirsdag d. 7. november 2023 kl. 17-21  
Mødelokale i kælderen Gistrup Idrætscenter

## 1. Valg af referent

Mette Green

## 2. Nyt fra formanden v/Lene

- **Ny hjemmeside (Mette G)**

Foreningen skal have ny hjemmeside da den nuværende kører i forældet system og ikke er mobiloptimeret. Der har været møder med ekstern leverandør og en gruppe på tværs af afdelinger skal koordinere med leverandør. Gruppen består af Betina (kontor), Jan (petanque), Michael (fodbold), Mette (gymnastik) og Sofus (badminton). Al indhold skal flyttes fra gammelt system til nyt, hvilket giver anledning til oprydning. Deadline for lancering er endnu ukendt.

- **LKB-dag 1. juni 2024**

Besluttet at der skal være LKB Dag igen i 2024. Fremover fast dato – første lørdag i juni. Evalueringsgruppen har talt om at optimere det fælles centrum for dagen evt. med telt ude foran. Alle afdelinger skal deltage. Der bliver arrangeret voksenfest om aftenen. LKB's venner vil gerne stå for fest med irsk tema. Der skal laves mere reklame for dagen. Vi skal afklare hvordan vi bedst viser gymnastikafdelingen frem via legeland, workshops mv.

## 3. Nyt fra økonomiansvarlig v/Christine

- **Status på regnskab 2023**

Udtræk slut oktober:

Større indtægt fra kontingent end budgetteret – hvilket blandt andet kommer fra flere gymnaster på landsdelshold.

Der er afsat penge til afsluttende arrangement (bowling?) for frivillige

- **Budget 2024**

Varslet at tilskud til lokaleleje og tilskud pr. gymnast falder i 2024. Det skal indregnes i budgettet for 2024. Hovedbestyrelsen har bedt os forhold til om vi skal varsle kontingentstigning i 2024. Endnu ukendt om vi får brug for at hæve kontingent for at kunne betale mere ind til hovedforeningen, hvor der er stigende udgifter og der ikke længere er indtægt fra LKB Cup.

Afsat flere penge til redskabsreparation, nye redskaber (evt. nye småbørnstrampolin), kurser (forventet øget behov) og afslutningsarrangementer.

- **Ønsker til eventuelt overskud**

Se ovenstående punkt.

## 4. Hvordan går sæsonen? v/Lene

- **Hold, instruktører, gymnaster**

Der er taget ekstra gymnaster på piger 5-6 år, men der er stadig venteliste, men der er ikke plads til flere i salen

- **Lokaliteter: gymnastiksalen, hallen, Gigantium**  
Udfordringer med renovering af gymnastiksalen, hvor nogle hold kommer til en sal der ikke kan bruges pga håndværkere som går i gang på tidspunkter som ikke er aftalt. Lene har dialog med pedellen på skolen. Det fungerer godt med Juniormix i Gigantium.
- **DGI Landsdelshold v/Gitte, Maibritt og Mette**  
59 tilmeldte til juniorholdet. Evalueringsmøde med instruktører lige inden jul.  
50 tilmeldte på afterrep

## 5. Status på øvrige opgaver

- **Instruktørtøj v/Gitte**  
Forventer at vi får det snart – få restordre. Har været en udfordring med levering fra Hummel, men aftalen er 3-årig
- **Kurser v/Gitte**  
Alle har været på de ønskede kurser. Har haft to på instruktørkursus, to på spring sikker og ca. 10 på hjælpeinstruktør og 2 andre på inspirationskurser. Derudover har været internt kursus. Vi står selv for DGI
- **Cafeteria v/Maibritt**  
Opstartsvanskeligheder inden sæsonstart, men derefter ser det ud til at det kører med at holdene melder ind. Lenes erfaring er at det kan være svært at få forældre til at melde sig og fik kun 1 henvendelse fra 64 gymnaster. Men har efterfølgende haft held med reminder
- **Redskaber v/Christine**  
Har indkøbt ting til 60+ holdet. Har fået lavet en del reparationer. Har indkøbt to 5 meters tilløbsairtracks.

## 6. Afdelingsmøde 14. januar 2024 v/Lene

- **Tidspunkt**  
Kl. 11-12
- **Dagsorden**  
Lene laver udkast til dagsorden
- **Hvem stiller op?**  
Dialog om hvordan vi fremtidssikrer formandsposten evt. i form af en næstformand
- **Nye medlemmer?**  
Anna (tilflytter til Gistrup) har deltaget i et møde og givet tilsagn om at hun er interesseret i at stille op til januar. Nanna Nielsen kunne også være interesseret i at stille op

## 7. Instruktørmøde 14. januar 2024 v/Lene

- **Tidspunkt**  
Kl. 12-13, frokost kl. 13 og efterfølgende skadeskursus  
Lene laver udkast til dagsorden (husk punkt med t-shirts til opvisning)
- **Forplejning/frokost**  
Gitte bestiller sandwich hos Nadias
- **Skadeskursus ved Joachim er aftalt**  
Lene koordinerer

## 8. Lokalopvisning 2024 v/Lene og Christine (Annie)

- **Rammer og format**  
I store træk i samme koncept som sidste år. Bede forældre om hjælp til at opsætte stole mv. dagen før. Ny mand på fotografposten – Mads har sagt ja til at overtage.
- **Familieholdet (formiddag eller eftermiddag, frit valg?)**  
De tilbydes at komme på både formiddag og eftermiddag men kun 20 minutter frem for 30 min sidste år.

## 9. DGI-opvisninger 2024

- **Strategi for tilmelding af hold?**  
Lene sender mails til de berørte hold, så vi kan koordinere hvilke opvisninger de ønsker. Hensyn til at der er overlap mellem gymnaster på juniormix og hjælpeinstruktører på spring 1 og 2.
- **Frivillige hjælpere?**  
Afventer om det giver mening i 2025, da vi ikke kan gennemskue hvordan vi skal gribe det an, da vi ikke ved hvor vores hold ender

## 10. Eventuelt

- **Gymnastiksalen rengøring**  
Behov for rengøring når reovering er færdig. Formentlig i uge 49, men afventer at vi ved om tidsplanen holder
- **Pizzaspring**  
Aflyst pga vandskade i Stadionhal